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Abstract (en)
[origin: US4716985A] The housing of the hearing aid comprises a distal, bead-like head part having a planar face on which an arched face plate is
seated and comprises a proximal, thinner tail part. The angle alpha between the normal of the planar face and the longitudinal axis of the tail part
lies in the range of 135 DEG through 142 DEG , preferably at 140 DEG , in a first longitudinal plane through the housing and a corresponding angle
beta in a second, perpendicular longitudinal plane through the housing lies in the range from 12 DEG through 17 DEG , preferably at 14 DEG .

Abstract (de)
Das Gehäuse (2) des Hörgerätes (1) umfasst ein distales wulstiges Kopfteil (25) mit ebener Stirn (27), auf der eine gewölbte Stirnplatte (5) sitzt,
und ein proximales dünneres Schwanzteil (26). Der Winkel (α) zwischen der Normalen (28) der ebenen Stirn (27) und der Längsachse (31) des
Schwanzteils (26) liegt in einer ersten Längsschnittebene (III-III) im Bereich 135° bis 142°, vorzugsweise bei 140°, und der entsprechende Winkel
(β) in einer zweiten Längsschnittebene (IV-IV) im Bereich 12° bis 17°, vorzugsweise bei 14°.
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